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PROTOKÓŁ  nr XLIV/2006 

                  
                    XLIV  sesji Rady Miejskiej Gminy  w Skokach 
                     /zwołanej na podstawie art.20 pkt.3 ustawy  o samorządzie  
                        gminnym  oraz § 23 pkt.5 rozdz.V Statutu Gminy/ 
                    odbytej w dniu  
                              20  lutego 2006r. od godz.1600 do godz. 1645 

 
                    w sali  Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy 
                    w Skokach. 
 
 
 
 
 
 
        
 
 
                              

 
 

Radni Rady  Miejskiej Gminy Skoki 
                         obecni zgodnie z załączoną listą obecności. 
 

 



 
ad. 1  
 
                             Otwarcia obrad  XLIV sesji Rady Miejskiej Gminy   
w Skokach zwołanej w trybie nadzwyczajnym na podstawie art.20  
pkt.3 ustawy o  samorządzie gminnym oraz § 23 pkt. 5 rozdz.V Statutu 
Gminy dokonała Przewodnicząca  Rady Miejskiej Gminy   
w Skokach Grażyna Szymkowiak. 
Stwierdziła, że na ogólny stan 15 radnych Rady 
obecnych jest 12 radnych -  wobec czego  Rada Miejska Gminy  
Skoki jest  prawomocna do prowadzenia obrad, podejmowania  
uchwał oraz wniosków zgodnie z ustawą  
o samorządzie gminnym (Dz.U.Nr 142 poz. 1591 tekst jednolity   
z 2001r. ze zm.) i  Statutem Gminy Skoki (Dziennik Urzędowy   
Województwa Wielkopolskiego  Nr  109  poz. 2005 z dnia 27.06.2003r.).  
 
Radni Jacek Kasprzyk i Grzegorz Owczarzak byli nieobecni. 
Radny Jarosław Modlibowski  spóźnił się i uczestniczył w obradach 
od pkt. 3 porządku obrad  i  od pkt. 3 porządku obrad stan obecnych  
na sesji  Rady zwiększył się do 13  radnych  Rady. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Gminy  
Grażyna Szymkowiak 
po stwierdzeniu quorum i otwarciu powitała radnych Rady Miejskiej 
Gminy Skoki, Burmistrza Miasta i Gminy Tadeusza Kłosa,  
pracowników Urzędu oraz pozostałych gości. 
 
Następnie odczytała pismo Burmistrza Miasta i Gminy 
Tadeusza Kłosa w sprawie zwołania sesji nadzwyczajnej. 
Treść pisma stanowi załącznik nr 1 do protokółu sesji Rady. 

 
ad. 2 
 
Zgodnie z  Rozdz.V pkt.3 § 32 ust. 3  Statutu Gminy Skoki  
na sekretarza obrad  XLIV sesji Rady Miejskiej Gminy  
w Skokach  Przewodnicząca Rady zaproponowała 
radnego Leszka Gronowicza. 
 
W wyniku  głosowania Rada wybrała na sekretarza obrad 
radnego  Leszka Gronowicza  (11 głosów za, 1 głos wstrzymujący się ) 
Wybrany sekretarz obrad nadzorował prowadzenie protokółu  
sesji i ustalał  wyniki jawnego głosowania. 

 
 
 
 

 



 
ad.3 
 
Burmistrz Miasta i Gminy Tadeusz Kłos 
omawiając problem mówił, że Komenda Powiatowa Państwowej  Straży  
Pożarnej w Wągrowcu zwróciła się z prośbą o  wsparcie finansowe zakupu   
samochodu specjalnego - podnośnik hydrauliczny  SH 24, w kwocie 17 tys.zł. 
W uzasadnieniu  do prośby napisano między innymi, że obecnie Komenda  
dysponuje podnośnikiem SH 18, zabudowanym  na samochodzie Star 266,  
który przekroczył  28 rok eksploatacji i posiada przebieg przeliczeniowy 72.000 km,  
a jego  utrzymanie jest  bardzo  kosztowne. Szacunkowa wartość pojazdu ma wynieść 
około  900 tys. zł. 
Budżet Gminy  Skoki na rok  bieżący nie zawiera planu  wydatków na dofinansowanie  
podmiotowego zakupu, a stosownie do brzmienia art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit.e ustawy   
o samorządzie gminnym do  wyłącznej  właściwości  rady gminy należy ustalanie  
zobowiązań w zakresie podejmowania inwestycji i  remontów o  wartości  
przekraczającej granice ustaloną  corocznie w budżecie. 
Zwracam  się do  Rady Miejskiej  Gminy  o  wyrażenie zgody na udzielenie pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi  Wągrowieckiemu w wysokości   
17 tys. zł na zakup  wymienionego  samochodu  specjalnego,  a tym  samym   
zaciągnięcie zobowiązania na udzielenie pomocy  finansowej Powiatowi  
Wągrowieckiemu na zakup przez Komendę Powiatową Straży Pożarnej w Wągrowcu 
samochodu specjalnego. Podstawą przekazania środków finansowych  z naszego   
budżetu na realizację pomocy Komendy  Powiatowej Straży będzie umowa 
określająca  
przeznaczenie i  zasady  rozliczenia środków. 
Dodatkowo w dniu  dzisiejszym  otrzymałem pisma z Wojewódzkiej i  Powiatowej  
Komendy Policji w sprawie dofinansowania zakupu  samochodu  dla potrzeb 
Komisariatu Policji  w Skokach, gdzie termin naszego  stanowiska powinniśmy mieć  
na dzień 10 marca. Dlatego jeśli Rada chciałaby również w tej sprawie zająć dzisiaj  
stanowisko - to byłoby najlepszym rozwiązaniem i nie byłoby  potrzeby odbywania  
kolejnej  sesji  Rady. 
 
W dyskusji  głos zabrali kolejno: 
 
1. radny  Biały  Paweł 
• -  pytał się dlaczego  z materiałami na sesję otrzymaliśmy  projekt uchwały  
o brzmieniu dot. przekazania dotacji na dofinansowanie  zakupu  samochodu   
specjalnego, natomiast  dzisiaj w tej samej sprawie otrzymaliśmy projekt uchwały 
dot.  udzielenia pomocy  finansowej Powiatowi  Wągrowieckimu na zakup przez  
Komendę Powiatową Państwowej  Straży Pożarnej w Wągrowcu  samochodu  specjalnego. 
 
Pani  Aleksandra Kamińska - Skarbnik Gminy 
wyjaśniała, że w piątek kiedy były  wysyłane materiały radnym  stanowisko 
Regionalnej  
Izby  Obrachunkowej było w tej  sprawie takie jakie  przekazaliśmy w materiałach 
na sesję Rady. Natomiast dzisiaj w rozmowie telefonicznej pracownicy Regionalnej  
Izby  Obrachunkowej w Poznaniu  stwierdzili, że poprawne brzmienie uchwały  
powinno  być inne tzn. takie jakie przekazałam radnym dzisiaj w projekcie uchwały  
przed rozpoczęciem  sesji  Rady. Dlatego radni  posiadają dwa projekty  w tej  samej   
sprawie, jednak ten ostatni jest poprawny. 
• - drugie pytanie kierował do Sekretarza Gminy w kwestii o jakiej  Burmistrz mówił,   

 



                  a nie zgłosił formalnego wniosku o zmianę porządku obrad -  czy jest możliwość  
                  rozpatrzenia  sprawy dofinansowania Policji  również na tej sesji  Rady ? 

 
 
Pani   Blanka Gaździak -  Sekretarz Gminy 
odpowiedziała, że musi odszukać zapis co mówi w tej kwestii  ustawa o samorządzie  
gminy oraz Statutu Gminy. 
 
Przewodnicząca Rady Grażyna Szymkowiak 
ogłosiła 5 minutową przerwę  na sprawdzenie zapisów 
prawnych  w ustawie  o samorządzie gminnym  i  Statucie Gminy. 
 
Przewodnicząca Rady Grażyna Szymkowiak 
po przerwie obrady  sesji Rady  wznowiła. 
 
Z uwagi  na to, że art. 20 ust. 3 i 4 ustawy  o  samorządzie gminnym mówi, iż 
wprowadzić zmiany w  porządku obrad sesji zwołanej  w trybie nadzwyczajnym  
Rada może bezwzględną większością głosów z tym,  że dodatkowo wymagana  
jest zgoda wnioskodawcy zwołania sesji tzn.  Burmistrza. 
 Radny  Biały  Paweł 
reasumując mówił, że Burmistrz nie zgłosił  formalnego wniosku o zmianę porządku  
obrad dlatego jedynym  wyjściem  z tej  sytuacji może być wniosek Burmistrza  
do Przewodniczącej Rady o zwołanie kolejnej sesji Rady i na niej rozpatrzyć sprawę  
ewentualnego podjęcia uchwały w sprawie dofinansowania zakupu samochodu dla  
potrzeb Komisariatu Policji w Skokach. 
 
Z uwagi  na brak  dalszej  dyskusji  Przewodnicząca Rady 
Grażyna Szymkowiak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W wyniku jawnego  głosowania  
Uchwała nr XLIV/281/2006 
Rady Miejskiej Gminy Skoki w sprawie udzielenia pomocy finansowej   
Powiatowi  Wągrowieckiemu na zakup  przez Komendę Powiatową   
Państwowej Straży Pożarnej  w Wągrowcu  samochodu  specjalnego 
- została podjęta / 12 głosami za i  1 głosem  wstrzymującym  się/ 
Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokółu sesji  Rady. 
 
ad. 4 
 
Burmistrz Miasta i Gminy  Tadeusz Kłos  
informował, że w związku z zaproszeniem  Gminy  Bardowick  zachodzi  
potrzeba ustalenia na wyjazd  w dniach  od 10 -12 marca br. składu  
osobowego  delegacji naszej  Gminy. Ustalono,że delegacja będzie liczyła  
ok. 15- 16 osób. Wstępnie ustalono liczbę  osób, jako  przedstawicieli dla: 

• - Bractwa Kurkowego -  2 osoby 
• - Związku Wędkarzy   -  2 osoby 
• - dyrekcji  szkół - 3 osoby  / w tym dyr. Fundacji/  
• - Urzędu Miasta i Gminy  - 2 osoby /w tym pr. ds.promocji i  wspó łpracy/ 
• - tłumacz - 1 osoba  i  Pani Wiesława Surdyk -Fertsch  

                               - oraz zgłosiło  swój akces 5 radnych w osobach, którzy ostatecznie  
                            potwierdzą uczestnictwo w dniu  21.02. br do  godz. 12 -tej.: 

 



- radny   Leszek Gronowicz 
- radny   Zbigniew Kujawa 
- radny   Paweł Biały 
- radna   Grażyna Szymkowiak 
- radna   Jolanta Sawińska 

 
ad. 5 
 
 
Młodszy Kapitan Zbigniew Cholewński 
podziękował  w imieniu Komendy Powiatowej  Straży  Pożarnej w Wągrowcu 
radnym  Rady Miejskiej  Gminy, Burmistrzowi Miasta i Gminy  za zrozumieni  
i  udzielenie pomocy finansowej w zakupie samochodu specjalnego dla potrzeb 
Powiatowej Komendy Straży Pożarnej. 
 
Ze względu na  wyczerpanie  dziennego porządku  obrad  sesji  
i  dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Gminy 
Grażyna Szymkowiak obrady nadzwyczajnej  XLIV sesji Rady  
Miejskiej Gminy  w Skokach  zamknęła  o godz.1645. 
 
Następnie poinformowała radnych  Rady Miejskiej Gminy, że   
dzisiaj na godz.17 - tą zwołuje  kolejną XLV sesję nadzwyczajną Rady. 
Uzasadniając mówiła, że w czasie obrad XLIV sesji Rady  wp łynął  na jej  ręce wniosek  
od Burmistrza Miasta i Gminy  z prośbą o  zwołanie kolejnej  sesji  Rady celem  rozpatrzenia  
sprawy  ewentualnego  dofinansowania zakupu  radiowozu  na potrzeby Komisariatu Policji   
w Skokach. 

 
 
                                            
Przewodnicząca  Rady 

                                                       Miejskiej Gminy w Skokach 
                                                       /Grażyna Szymkowiak/ 

 
 
Sekretarz obrad 

  / Leszek Gronowicz/ 
 
 
 
 
 

 
 
 

 


